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خبر خبر

توسط مؤسسه خیریه بین المللی زنجیره امید 
برای اولین بار صورت گرفت:

پروتکل درمان نوزادان و کودکان 
مبتلا به آسیب شبکه براکیال

 در هنگام تولد 
ضرورت اجرائی پروتکل درمان نوزادان و کودکان  �

مبتلا به آسیب شبکه براکیال در هنگام تولد: براساس 
آمــار جهانی از میــان هر دو هزار کودکــی که متولد 
می شــوند، ســه کودک در بدو تولد بر اثر آسیب های 
هنگام زایمان طبیعی (و حتی گاهی ســزارین) دچار 
Bra-) (شبکه بازویی) آســیب اعصاب شبکه براکیال
cial Plexus Birth Palsy) می شــوند کــه می توانــد 
 Erbs) به صورت فلج دســت که با عنوان فلــج ارب
Palsy) شــناخته می شــود در نوزادی یــا به صورت 
تأخیــری خود را نشــان دهد. هر چند پیشــرفت های 
زیادی در تکنیک های زایمــان طبیعی صورت گرفته  
اســت و افزایش زایمان ها به روش سزارین، همچنان 
کاهش معنی داری در بروز آســیب شبکه براکیال در 
دهه های اخیر داشــته است، ولی هنوز هیچ را ه حلی 

برای پیشگیری قطعی از این آسیب وجود ندارد .
اهداف پروژه: آســیب شــبکه براکیال در زمان تولد 
به عنوان یک بیمــاری با عوارض مادام العمر بر روی 
عملکرد فــرد مورد توجه اســت. هنوز پیشــگیری 
مؤثری برای این بیماری معرفی نشــده اســت ولی 
تشــخیص و درمان به موقع و صحیــح آن می تواند 
بــه میزان زیادی به بهبود عملکــرد دراز مدت بیمار 
کمک کند. برای حل این مشــکل در کشور و کاهش 
عوارض این بیماری ما با مشکلاتی روبه رو هستیم که 
عبارت انــد از: ۱. بی اطلاعی از امکان درمان جراحی 
در این بیماران در مراکز زایمانی و پزشکان متخصص 
اطفــال و زنان. ۲. نبود تجربــه در جراحان ارتوپدی 
دســت و ارتوپدی اطفال. ۳. نبود وســایل مصرفی 
مانند چســب های بیولوژیک ترمیم عصب که برای 

عمل جراحی ضروری است.
اهــداف درمانی: ۱. ارتقای ســطح دانش و آگاهی 
تیم های پزشــکی میکروسرجری دست، برای درمان 
آسیب شبکه براکیال ۲. شناســایی کودکان مبتلا به 
عوارض آســیب شــبکه براکیال و آغاز فرایند درمان 
۳. آگاهی رســانی دربــاره امــکان درمــان از طریق 
جراحی در این بیماران در مراکز زایمانی و پزشــکان 
متخصص اطفال و زنان  ۴. ایجاد زیرساخت و تأمین 
ابزار موردنیاز مصرفی شــامل چسب های بیولوژیک 
و ســت های میکروســرجری لازم برای جراحی این 

بیماران.
اهداف اجتماعــی : ۱. کاهش میزان آســیب های 
اجتماعی در بین کودکانی که به صورت مادام العمر 
ممکن اســت از عوارض فلج براثر آســیب شــبکه 
براکیــال در هنگام تولد رنج ببرند  ۲. بهبود وضعیت 
خانواده هایی که فرزندشان از یک بیماری قابل درمان 

رنج می برد.
شــرح پروژه : نحوه اجرای پروژه: ۱. اعزام جراحان 
به دوره آموزشــی ۲. وارد کــردن تجهیزات مصرفی 
مورد نیاز برای جراحی ۳. وارد کردن ســت جراحی 
میکروســکوپی ۴. ایجاد زیرساخت و مطالعات لازم 
برای شناسایی، رجیســتری و ارجاع نوزادان بیماری 
بــرای درمان به موقع. این سیســتم بــرای اولین بار 
در ایران توســط تیم جراحی دســت زنجیره امید به 
سرپرســتی پروفسور فیلیپ ولنتی به کار رفته است.  
لازم بــه ذکر اســت وارد کردن چســب مخصوص 
بیولوژیک جهت ترمیم عصب برای اولین بار در ایران 
توســط تیم جراحی دست زنجیره امید به سرپرستی 

پروفسور فیلیپ ولنتی به کار رفته است.

وضعیت آب و هوا در تابستان 
چگونه است؟

ایسنا: رئیــس مرکز ملی خشک ســالی و مدیریت  �
بحران ســازمان هواشناســی بــا بیان اینکه امســال 
تابستان نسبتا گرمی را تجربه می کنیم، گفت: متوسط 
دمای کشور تا پایان شهریورماه حدود یک درجه بالاتر 
از حــد نرمال پیش بینی می شــود البتــه بی هنجاری 
دمایی طی این فصل نسبت به پاییز و بهار کمتر است. 
احدوظیفه افزود: بی هنجاری دمایی طی تابستان در 
غرب و شمال غرب کشــور بیشتر خواهد بود و انتظار 
می رود دما بیش از دو درجه ســانتی گراد بیش از حد 
نرمال و برعکس دمای شــرق کشور طی این مدت به 
نرمال و کمتر از نرمال گرایش داشــته باشد. او ضمن 
بیان اینکه از ابتدای سال تاکنون دمای متوسط کشور 
حدود یک درجه ســانتی گراد بیش از حد نرمال بوده 
اســت، اظهار کرد: از ابتدا تا ۱۰ تیرماه دمای متوســط 
اســتان آذربایجان شــرقی ۲۷ درجه سانتی گراد بوده 
این در حالی اســت که میانگیــن بلندمدت دمای آن 
۲۱ درجــه ســانتی گراد اســت بنابراین شــش درجه 
ســانتی گراد نســبت به بلندمدت گرم تر بوده اســت. 
متوسط دمای استان آذربایجان غربی نیز در حالی ۲۷ 
درجه ســانتی گراد گزارش شده که میانگین بلندمدت 
آن ۲۱.۵ بوده اســت. متوسط دمای استان اردبیل هم 
۲۴.۷ ســانتی گراد بوده اما میانگین بلندمدت آن ۱۹.۶ 
سانتی گراد اســت. وظیفه اضافه کرد: این ناهنجاری 
دمایی در بیشــتر استان ها وجود دارد ولی در برخی از 
استان های شرق کشور مثل خراسان جنوبی، کرمان و 
سیستان و بلوچستان حدود یک درجه سانتی گراد و در 
یزد بین ۱ تا ۱.۵ درجه ســانتی گراد کمتر از حد نرمال 
بود پس دمای شــرق کشــور از اول تا ۱۰ تیرماه کمتر 
از حد نرمــال بوده ولی دمای غرب و به ویژه شــمال 
غرب کشــور طی این مدت به شدت بالاتر از حد نرمال 
گزارش شده است. میانگین کشوری دما نیز یک درجه 
ســانتی گراد بیش از حد نرمال بوده اســت. او درباره 
وضعیت بارش در کشــور اظهار کرد: از ابتدای ســال 
آبــی تاکنون بارندگی به طور جدی کمتر از نرمال بوده 
و در برخی مناطق مثل سیستان و بلوچستان، هرمزگان 
تا ۸۵ درصد زیر حد نرمال بوده اســت. در بسیاری از 
نقاط کشور مثل جنوب غرب اســتان های خوزستان، 
لرستان،  چهارمحال وبختیاری،  کهگیلویه و بویراحمد، 
ایلام و کرمانشــاه بارش ها بین ۴۰ تا ۵۰ درصد زیر حد 
نرمال گزارش شــده که عدد بسیار بزرگی است چون 

این مناطق جزء کانون های پربارش کشور بوده اند.

صدور و توزیع  ۵۱ میلیون 
کارت هوشمند ملی

شــرق: رئیس ســازمان ثبت احــوال از صدور و  �
توزیــع ۵۱ میلیون کارت هوشــمند ملــی خبر داد و 
گفــت: به زودی ســامانه هــدا با حفــظ محرمانگی 
خدمت رســانی در اختیار بخــش خصوصی و دولتی 
قرار خواهد گرفت. او با اشاره به اینکه اطلاعات هویتی 
۱۱۵ میلیــون ایرانی در بیش از یک قرن در ســازمان 
ثبت احوال به ثبت رســیده است، گفت: دستگاه های 
اجرائی به پایگاه جمعیتی ثبت احوال متصل هستند 
و به صــورت برخط اطلاعات لازم را در رابطه با فرایند 
احــراز هویت اخذ می کنند و کاری که امروز در کمیته 
امداد به انجام رســید از جنس این کار اســت. رئیس 
سازمان ثبت احوال ادامه داد: با اتصال کمیته امداد به 
پایگاه اطلاعات جمعیت کشور خاطرنشان کرد: از این 
پس اطلاعــات هویتی به صورت برخط در حوزه های 
مختلف ولادت، فــوت و ازدواج به صورت آنلاین در 
اختیــار کمیته امداد قرار خواهد گرفت و این می تواند 
در فرایند شناســایی نیازمندان مؤثر باشد. درخشان نیا 
در ادامه با اشــاره به آخرین آمــار ثبت نام کارت ملی 
هوشــمند و صدور آن توســط ســازمان ثبت احوال 
گفت: بیــش از ۶۰ میلیون نفر فراینــد ثبت نام کارت 
ملی هوشــمند را انجام داده اند کــه برای ۵۱ میلیون 
نفر کارت هوشمند صادر و توزیع شده و براساس آمار 
واجدین شرایط بالای ۱۵ سال برای دریافت کارت ملی 
هوشــمند، ۶۴ میلیون نفر است که تاکنون ۹۰ درصد 
افراد کارت ملی هوشمند خود را دریافت کرده اند. او 
همچنین از بهره برداری کارت ملی هوشمند خبر داد و 
گفت: به زودی سامانه هدا (هویت دسترسی ایرانیان) 
با حفظ محرمانگی خدمت رســانی در اختیار بخش 
خصوصی و دولتــی قرار خواهد گرفــت و اطلاعات 
به صــورت محرمانه خواهد بود. همچنین براســاس 
مصوبه شــورای فناوری اطلاعات از کارت هوشــمند 
برای تلفن همراه و همچنین خدمات بانکی استفاده 
خواهد شد که این کار از طریق دستگاه های کارتخوان 
و همچنیــن از طریــق تمــاس با موبایــل و به روش 
اپلیکیشنی که دولت اعلام می کند، انجام خواهد شد.

کشف بیش از ۸ هزار دستگاه ماینر
ایلنا: معاون اجتماعی ناجا از شناســایی و کشف و  �

ضبط بیش از هشــت هزار دستگاه استخراج رمزارز که 
به صورت غیرمجاز فعالیت می کردند، در ســال گذشته 
خبر داد. سردار «مهدی حاجیان» درباره اقدامات پلیس 
در برخورد با مزرعه های استخراج رمزارز گفت: پلیس 
بر حسب وظایف خود با رمزارزهای غیرمجاز که مبنای 
قانونی ندارند، قاطعانه برخــورد خواهد کرد. او ادامه 
داد: همچنین جمع آوری دستگاه های ماینر که به صورت 
قاچاق وارد کشــور می شود، در دســتور کار پلیس قرار 
دارد و پلیــس در برخورد قانونی با این موضوع مصمم 
اســت. سخنگوی ناجا با اشــاره به اقدامات انجام شده 
در این بخش گفت: از زمان آغاز شناسایی دستگاه های 
اســتخراج رمزارز در سال گذشــته بیش از هشت هزار 

دستگاه ماینر کشف و ضبط شده است. 

نورا حســینی: بدهی هــای به ارث رســیده از مدیریت 
۱۲ســاله قالیباف از همان ابتدا محل اختلاف مدیران 
شهری کنونی و گذشــته بود. مدیران گذشته شهر زیر 
بار بدهی های به جامانده از دوران گذشــته نمی رفتند 
و آن را ســیاه نمایی علیــه مدیریت گذشــته توصیف 

می کردند.
به تازگی رقم بدهی اعلام شــده از سوی شهرداری 
پــس از چهار ســال انــکار مــورد پذیرش از ســوی 
راه یافتگان به شــورای شهر ششــم قرار گرفته است. 
پرویز سروری، منتخب شورای ششم تهران، به یکی از 
خبرگزاری ها درباره بدهی های شــهرداری گفته است 
که بر اساس بررسی ها و گزارشات اولیه  که به دستمان 
رســیده حدود ۶۵ هزار میلیارد تومان بدهی توســط 
مدیریت شــهری کنونی در شــهرداری تهــران ایجاد 
شده است که رقم بسیار بالایی محسوب می شود. روز 
گذشــته هم یکی دیگر از راه یافتگان به شورای ششم 
گفته است برای مشخص شدن بدهی های شهرداری 
حســابرس رســمی می گیریم. این در حالی است که 
رقم بدهی های شهرداری تهران هیچ گاه پنهان نبوده 
و بارها از سوی مدیران شــهری این ارقام اعلام شده 
و ســهم مدیریت گذشته شهر تهران هم در ایجاد این 

بدهی ها مشخص شده است.
آخریــن رقمــی کــه عبدالحمید امامــی، معاون 
شــهردار تهــران، در گزارش دهــی به مــردم تهران 
درخصوص بدهی های شــهرداری اعلام کرد رقم ۶۶ 

هزار میلیارد تومان بود.
به گفته او بدهی شــهرداری بــه بانک ها ۵۰ هزار 
میلیارد تومان، پیمانکاران مناطق هفت  هزار میلیارد، 
پیمانکاران شــرکت های زیرمجموعه ســه هزارو ۱۰۰ 
میلیــارد، اوراق مشــارکت پنج هزار میلیارد و ســایر 
نهادهــا زیر یــک میلیــارد تومان اســت و جمع کل 
بدهی شــهرداری تهران تا به امــروز ۶۶ هزار میلیارد 
تومان محاســبه شده اســت. به گفته امامی در دوره 
جدید مدیریت شــهری نه فقط بدهی ها اضافه نشده 
که هزا و ۷۰۰ میلیارد تومــان هم از بدهی ها کاهش 
پیدا کرده است. قسمتی از بدهی ها ارزی است و نرخ 
تبدیــل اختلاف ایجاد می کنــد. کل بدهی های بانکی 
شهرداری رقمی معادل ۵۰ هزار میلیارد تومان است.
اما به نظر می آید با سخنان این روزهای راه یافتگان 
به شــورای ششــم می خواهنــد اصل بدهــی را هم 
بــه گردن مدیریــت کنونی شــهر بیندازنــد. محمود 
میرلوحی که مســئولیت کمیتــه تحقیق و تفحص از 
بدهی هــای شــهرداری در دوره گذشــته را به عهده 
دارد، درخصوص این اظهارنظرها می گوید: دوســتان 
فکر می کنند کــه باید هر کاری را که ما کرده ایم، کپی 
و پیســت کنند، در حالی که انضبــاط مالی این دوره با 
زمان گذشــته قابل مقایسه نیست. درخصوص سهم 
مدیریــت شــهری کنونــی در ایجاد ایــن بدهی ها با 

محمود میرلوحی گفت وگو کرده ایم که می خوانید.
 بدهی های شــهرداری تهران ۶۶ هزار میلیارد  �

تومان اعلام شــده است، ســهم مدیریت شهری 
پنجم از این بدهی ها چه میزان است و چه میزان 
بدهــی به ایــن دوره از مدیریت شــهری به ارث 

رسید؟
همه این بدهی ها مربوط به دوره گذشــته است. 
تنها نقشــی که در این دوره ما داشــتیم، هشت هزارو 
۵۰۰ میلیارد تومان از بدهی ها را پرداخت کردیم و اگر 
همان راهی را که گذشــتگان رفتنــد، ادامه می دادیم 

بدهی ها بــه ۱۲۰ هــزار میلیــارد تومان می رســید. 
همان طور کــه بدهی اصلی بــه بانک ها قبلا ۱۳ هزار 
میلیــارد تومــان بــود و در زمانی که خــود حضرات 
بودند با ســودش بــه ۲۰ هزار میلیارد تومان رســید. 
در حال حاضر همــان بدهی های بانکی بــه ۵۰ هزار 
میلیارد تومان رسیده است که ناشی از استقراض هایی 
است که یک دهه از بانک ها داشته اند به همراه سود 
و جرائمش که شــامل سه قسمت است، یک قسمت 
اصل تسهیلات است که همه در دوره مدیریت شهری 
گذشــته گرفته شده است. فقط در ســال ۹۵ معادل 

پنج هزارو ۳۶۰ میلیارد تومان از بانک ها وام گرفتند.
سود و جرائم این وام ها در زمان تحویل به ۲۰ هزار 
میلیارد تومان تبدیل شــد. ما که نمی توانستیم همان 
روز این رونــد را متوقف کنیم! دیگــر کنتوری بود که 
می انداخت. فقط کاری که ما توانســتیم انجام دهیم 
روند جرائم را مهار کنیم و نگذاشــتیم این روند ادامه 
پیدا کند و هشــت هزارو۵۰۰ میلیارد تومان به بانک ها 
پرداخت کردیم و حساب هایمان را نظم و سروسامان 

دادیم.
در نتیجه غیر از این بخش از بدهی های بانکی، ما 
در حوزه  حقوقی هم اقدامات خوبی انجام دادیم، در 
آن زمان ۱۰ هزار میلیــارد تومان احکام قضائی علیه 
شهرداری داشتیم که که هزارو ۲۴۰ میلیارد از احکام 
را از طریق ماده ۴۷۷ آیین دادرسی برگرداندیم و لغو 
کردیم؛ یعنــی این هم یک نوع اندوخته اســت و آن 
مســیر را متوقــف کردیم و نگذاشــتیم دیگر این گونه 
احکام صادر شود. متأسفانه در دوره گذشته نسبت به 
ایــن احــکام غیرمســئولانه رفتار می کردنــد و اجازه 
می دادند که فردی بیاید دوبــاره در مورد املاک ادعا 
کند و بر روی املاک شــهرداری رأی بگیرند. این روند 

متوقف شد که کار مهمی بود.
درخصوص بدهی پیمانکاران که ادعاهایی داشتند 
و هر روز در مقابل شــورا می آمدنــد و دیگر خبری از 

آنها نیست هم حساب و کتاب ها را نظم دادیم.
ادعا  به خاطــر بی انضباطی،  عــده ای  متأســفانه 
می کردند طلبکار هستند که ما عموم آنها را مشکلات 

و مسائلشان را حل وفصل کردیم.
کاری کــه ایــن دوره از مدیریــت شــهری بــرای 
ســاماندهی مالــی شــهرداری کرد بدهی هــا دقیق 
شــدند، حســاب و کتاب ها با بانک ها روشــن شــد، 
شهرداری بدهی های ارزی داشت که اگر آن را سامان 
نمی دادیم با توجه به نوســانات ارزی این بدهی ها به 

بحران جدی تبدیل می شــود که مــا درخصوص این 
بدهی ها با بانک ها جلســه گذاشتیم و صورت جلسه 
تنظیم کردیم. در حال حاضر در شــرایط خیلی خوبی 
با بانک ها هستیم و می بینید که بانک ها اوراق قرضه 
برایمان منتشــر کردند که دیگر آن متوقف شــد. اینها 
همه محصــول تلاش دوره پنجم، شــورای شــهر و 
مدیریت شهری است که در شرایط تحریم و کرونا شهر 
را از آن حالت پراســترس و بدهی ها که در شــهریور 
۹۶ تحویل گرفتیم، بیرون آوردیم. ما در شــهریور ۹۶ 
وقتی مدیریت شــهری را تحویل گرفتیم، شهرداری ها 
حقوق شهریور را نداشــتند و و نمی توانستند بدهند، 
ما با چنین وضعی شــروع کردیم. حســاب های ما را 
تأمین اجتماعی بســته بــود! خوشــبختانه اقدامات 
خوبــی صــورت گرفــت و بدهی ها دیگر مهار شــد. 
حســاب و کتاب هایمان بــا تأمین اجتماعــی، اقتصاد 

دارایی و با نهادهای مختلف شفاف و روشن است.
  روایت وارونه ای از بدهی های شهرداری ارائه  �

می دهند.
دیگــر از رقیــب نمی توانیــم بخواهیم کــه بیاید 
تلاش های ما را بگوید، یک نکته ای که هســت؛ اینها 
باید به شــورا و شــهرداری بیایند و دیگــر نمی توانند 
حقایق را انکار کنند بلکه بایــد واقعیت ها را بپذیرند 

و اعلام کنند.
من گزارش های طــرح تحقیق و تفحص را حتما 
خدمــت خود آقای چمران کــه احتمال دارد رئیس 
باشند، تحویل می دهم یا هر رئیسی که اینها انتخاب 
کننــد و من به عنوان رئیس هیئت  تحقیق و تفحص 
به همه اعضا هم سعی می کنم سی دی این مدارک 
و اســناد را بدهم. اگر از این به بعد خواســتند حاشا 
کنند، نگاهی هم به مدارک و اســنادی که در اختیار 
دارند بیندازند و دیگر چه چیزی را می خواهند حاشا 

کنند!
 اینکــه گزارش تحقیــق و تفحــص از املاک،  �

با رساتجارت و بدهی های  قراردادهای شهرداری 
بانکــی را به آقای چمــران می دهید چه تضمینی 
وجود دارد که پیگیری شــود، مگر مردم از جزئیات 
آقای  زمــان  هزینه های« فاقــد»  میلیــارد   ۳۲۰
احمدی نژاد که گفته می شــد در کشوری میز آقای 

چمران خاک می خورد، پیگیری شد؟ 
روزهای آخر این دوره اســت اما می بینید با همان 
انرژی و با همــان انضباطی که روزهای اول شــروع 
کردیــم، امروز هــم کارهــا را می کنیــم؛ بحث های 

حسابرســی جــدی و خیلــی منظم پیش مــی رود. 
حســابرس منتخب گفته بود که گزارش حسابرســی 
ســازمان ورزش مردود شــد و پیگیری هــای لازم را 
مصوب کردیم. این را مقایســه کنید با دوره گذشــته 
۳۲۰ میلیاردی که در ســال ۸۲ عنوان شد که با توجه 
به تــورم امروز بگوییــم ارزش آن ۳۲ هــزار میلیارد 
تومان اســت، بیراه نگفته ایم. اسمش را هم گذاشتند 
«فاقد». این کلمه فاقد یعنی چه؟ تکرار هم می کردند 
فاقد، اما واقعا در حســابداری به ایــن کلمه «فاقد» 
می خندند، این فاقد یعنی «غیرمصوب»، «غیرردیف» 

و... .
اگر به قانون سازمان برنامه وبودجه و قانون دیوان 
محاســبات رجوع کنید، می بینید که اگر مدیری بیاید 
منابــع و بودجه را خــارج مقررات مصــرف کند، در 
حکم تصرف غیرقانونی اســت! حالا اینها همین طور 
یک کلمه را درســت کردند درحالی که اگر شما خارج 
قانون هزینه کنید در حکم تصرف غیرقانونی در اموال 

عمومی است.
همین مســائل باعث شد که شورای پنجم بیاید بر 
واقعیت ها و بر تاریک خانه ها نور بتاباند. حالا دوستان 
هنوز نیامده، مرتب دارند ســخنانی را مطرح می کنند 
که خلاف واقع اســت. فکر می کنند کارهایی را که ما 
از اول می کردیم، باید کپی و پیســت کنند. درحالی که 
شــرایط ما با آنها متفاوت اســت، اینهــا ۹۰ گزارش 
حسابرسی شان را انجام نداده بودند و ما داریم انجام 
می دهیم! این تلاش ها ربطی به جریان رقیب نداشت 
و بــرای خودمان هم ایــن ســخت گیری ها را انجام 
داده ایم. وقتی ملکی را می خواهیم بفروشیم یا واگذار 
کنیم ساعت ها در صحن بررسی می کنیم. درخصوص 
ملکی کــه به تأمیــن اجتماعی بــرای بدهی هایمان 
می خواســتیم بدهیم دیدید که چه سخت گیری هایی 
شد. اما در دوره گذشته مشخص نیست ملک ها با چه 
قیمتی و به چه اشخاصی به چه صورت واگذار شده 
است. بی حساب و بی کتاب،  بدون مزایده این اتفاق ها 
می افتاده، با یک ابلاغیه ای مزایده ای را هوا می کردند 
به خودشــان حق وتو می دادند. اینها را باید مقایسه 
کنید با کارهایی که شورای پنجم انجام داد و کارهای 

ریز و درشت را به صحن آورد.
دوســتانه به راه یافتگان ششم عرض می کنیم که 
شما تشــریف بیاورید و مستقر بشــوید، همه  اسناد را 
آماده کردیم، چهار سال وقت دارید تکذیب کنید. چرا 
عجله می کنید؟ بگذارید بیاییــد، نیامده و ندیده، فکر 
می کنید که مســائل سیاسی اســت که دارید این گونه 

پاسخ می دهید!
 گزارش تحقیق و تفحص از املاک قرار بود پس  �

از گزارش قراردادها با رســاتجارت به صحن بیاید 
اما خبری از آن نیست!

به زودی.
 بــه زودی؟ کمتر از یک ماه دیگر باید شــورا را  �

تحویل بدهید.
فکر می کنم یکشنبه بعد ان شاء االله بیاید.

 نتایج این گزارش هم مانند گزارش قبلی است. �
بلــه به جز املاک گــزارش بدهی ها هم نتایجش 
مانند گزارش اول تأسف بار است. اینها درباره بدهی ها 

نمی گویند که مبدأش کجاست؟
ما در کرونــا و تحریم نه تنهــا وام نگرفتیم، بلکه 
در سال گذشــته (ســال ۹۹) دو هزار میلیارد اضافه 

دارایی های مالی داشتیم.

محمود میرلوحی در گفت وگو با «شرق» جزئیات بدهی های شهرداری را تشریح کرد

مبدأ بدهی های شهرداری مشخص است
اسناد را ببینید ،۴ سال وقت تکذیب دارید           می خواهند از روی دست ما کپی کنند

کارت ماشین و تسلسل اسناد خودرو  رنو  لوگان  L90 رنگ 
سفید روغنی مدل ۱۳۹۷ به شماره پلاک ایران ۷۸ _ ۴۴۶ ه ۶۱ 

و شماره موتور  K4MA690-R254789 و شماره شاسی 
NAPLSRALDJ1358084  به نام 

مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

شــرق: با شیوع کرونای دلتا در کشور، دوباره جمعیت مبتلایان بالا 
رفت و به زودی شاهد افزایش مرگ ومیر در پیک پنجم خواهیم بود. 
وضعیت تهران نیز قرمز شــده اســت و به گفته فرمانده عملیاتی 
ســتاد مقابله با کرونا، تنها در ۲۴ ساعت استان تهران ۵۲ نفر براثر 
ابتلا به کروناویــروس جان داده اند. علیرضا زالــی دیروز در جمع 
خبرنگاران گفت: «برابر دستور استاندار تهران مقرر شد توزیع برق 
استان همکاری لازم را جهت تأمین برق مراکز تهیه و توزیع واکسن 
به طور ویــژه انجام دهد چراکه واکســن ها در ایــن مراکز نگهداری 
می شــوند. با توجه به اهمیت رعایت شــیوه نامه های بهداشــتی 
توســط استاندار تهران دستور داده شد فرمانداران به کمک عوامل 
بهداشتی نســبت به نظارت بر عمل به شــیوه نامه های بهداشتی 

اقدام کنند».
او درباره سرعت واکسیناسیون در استان تهران گفت: «با توجه 
بــه جمعیت بالا در اســتان تهــران در حال حاضــر بالاترین ارائه 
خدمات درمانی در تهران انجام می شــود و در حوزه واکسیناسیون 
نیز نیاز به تأمین واکســن باید با اختصاص سهمیه جداگانه سرعت 
بگیرد. این آمادگی وجود دارد که ســرعت واکسیناسیون دو تا سه 
برابر شــرایط فعلی افزایش پیدا کند اما شــرط تحقق این مهم در 
اختیار قرارگرفتن واکسن لازم است و قطعا تأمین مستمر واکسن به 

ویژه واکسن های وارداتی از مطالبات جدی است».
زالی درباره نظارت بر اعمال محدودیت ها با توجه به قرمزشدن 
تهران گفت: «مقرر شد معاونان استانداران و فرمانداران به صورت 
جدی با دســتور اســتاندار تهران نظارت و پیگیــری لازم را انجام 
دهند و گزارش تخلفات را برای اتخاذ تصمیم به ســتاد اســتانی 
ارســال کنند. قطعــا برگزاری هــر تجمعی ملغــی خواهد بود و 
درخواست هایی که برای برگزاری چند تجمع مطرح شده بود، مورد 
تأیید قرار نگرفت. گزارش های روزانه به استاندار تهران داده خواهد 
شد البته تاب آوری اقتصادی صاحبان مشاغل در کشور کاهش پیدا 
کرده اســت و آنها درددل ها و گلایه های بســیاری دارند که پاسخ 
روشنی دریافت نکرده اند. لذا رسیدگی عاجل به مشکلات صاحبان 
مشاغل باید در دستور کار قرار گیرد. منابع لازم برای این کار کفایت 

نمی کند». زالی درباره آمار مبتلایان کروناویروس در تهران نیز گفت: 
«تا ســاعت ۱۵ و ۳۰ دقیقه روز گذشــته در تهران ظرف ۲۴ ساعت 
مراجعین ســرپایی به ۱۳ هزار نفر رســیده، این در حالی است که 
تا روز قبل از آن این تعداد بین ۱۰ تا ۱۱ هزار نفر بود که رشــد قابل 
توجهی را داشته است. همچنین مجموع بیماران بستری در تهران 
که به صورت جدید ظرف ۲۴ ساعت گذشته بستری شده اند، هزارو 
۳۹۵ نفر بوده است که از این تعداد ۲۴۳ نفر در بخش مراقبت های 
ویژه بســتری شــده اند. به این ترتیب کل تعداد بیماران بستری در 
تهران رشــد داشــته و به عدد پنج هزارو ۴۰۰ نفر رســیده اســت. 
همچنین ۵۲ نفر فوتی ظرف ۲۴ ساعت گذشته در تهران براثر ابتلا 

به کرونا داشته ایم».
۶۰ درصد تست های کرونا در سیستان و بلوچستان مثبت است
همچنین سخنگوی وزارت بهداشــت با بیان اینکه در حالی که 
هنــوز به طور کامل از موج چهــارم کرونا خارج نشــده بودیم، در 
آســتانه ورود به خیز پنجم کرونا قرار داریم، گفت: «شیوع ویروس 
جهش یافته کرونا از نوع دلتا در سیستان و بلوچســتان و همچنین 
عدم رعایت مناســب پروتکل های بهداشتی، تجمع در محل های 
سربســته با توجه به گرمــای هوا و بســته بودن در و پنجره و نبود 
تهویه مناســب، در روند افزایشــی بیماری در این استان مؤثر بوده 
است». بنا بر گزارش ایسنا، دکتر سیماسادات لاری درباره وضعیت 
پیــک پنجم کرونا در کشــور، گفــت: «در حال حاضــر تهران و ۹۱ 
شهرســتان دیگر در کشــور در وضعیت قرمز کرونا قرار گرفته اند و 
با توجه به آغاز صعودی شدن روند بستری در برخی استان ها، بروز 
موج پنجم کرونا در کشور نزدیک است. این در حالی است که هنوز 
به طور کامل از موج چهارم کرونا خارج نشــده بودیم و با توجه به 
شــیوع ســویه های جهش یافته کرونا به خصوص در اســتان های 
جنوب و جنوب شرقی، عدم رعایت مناسب پروتکل های بهداشتی، 
در آســتانه ورود به خیز پنجم کرونا قرار داریم. در روزهای گذشته، 
معاون کل وزارت بهداشت و تیم واکنش سریع کووید ۱۹ در استان 
سیستان و بلوچستان حاضر شــده و وضعیت بیماری در این استان 
و شرایط بیمارستان ها را بررســی کردند. لاری ادامه داد: «تقریبا از 

نیمه فروردین ماه ۱۴۰۰ تاکنون شاهد روند افزایشی بیماران سرپایی 
مبتلا به کرونا در اســتان سیستان و بلوچستان بودیم و در پنج هفته 
اخیر روند افزایشی بیماران سرپایی و بستری با شیب تندتری ادامه 
داشته است. تست های مثبت کرونا در این استان به حدود ۶۰ درصد 
رســیده و موارد بســتری مبتلا به کووید ۱۹ در سیستان و بلوچستان 
برای اولین بار پس از یک سال اخیر به میزان متوسط کشوری رسیده 
اســت. لاری درباره نوع ویروســی که در سیستان و بلوچســتان در 
گردش اســت، گفت: «شیوع ویروس جهش یافته کرونا از نوع دلتا 
در این استان و همچنین عدم رعایت مناسب پروتکل های بهداشتی، 
تجمع در محل های سربسته با توجه به گرمای هوا و بسته بودن در 
و پنجره و نبود تهویه مناسب، در روند افزایشی بیماری در این استان 
مؤثر بوده است. برای کنترل بیماری در استان سیستان و بلوچستان 
نیازمند کمک همه دستگاه های مربوطه و اطلاع رسانی و آموزش 
مناسب از طرف رســانه ها هســتیم. مدیریت بیماری کووید۱۹ به 
همکاری بین بخشــی نیاز دارد و در واقع باید پیشــگیری از ابتلا به 
ویروس کرونا بیشتر مد نظر باشد. خوشبختانه در مورد اکسیژن ساز 
و تخت بیمارســتانی در استان سیستان و بلوچستان مشکل خاصی 
وجود ندارد، اما اقدامات بیشــتری بایــد در زمینه نظارت و رعایت 
پروتکل های بهداشــتی انجام شــود. میزان رعایــت پروتکل های 
بهداشتی در سیستان و بلوچستان به طور میانگین کمتر از ۵۰ درصد 
بوده و نیاز اســت که مردم عزیز این اســتان در رعایت پروتکل های 

بهداشتی همکاری بیشتری داشته باشند».
گفتنی اســت، بنابر اعلام روابط عمومی وزارت بهداشت، ۱۵۷ 
بیمار کووید ۱۹ بر اســاس آخرین به روزرســانی آمار، در کشور جان 
خود را از دســت دادند. همچنین در این بــازه زمانی ۱۶هزارو ۲۵ 
بیمار جدید نیز شناســایی شــدند. تاکنون چهارمیلیون و۴۷۵هزارو 
۱۵۴ نفر دُز اول واکســن کرونا و یک میلیون وهــزارو ۱۶۶ نفر نیز دُز 
دوم را تزریق کرده اند و مجموع واکسن های تزریق شده در کشور به 
شش میلیون و۴۷۶هزارو ۳۲۰ دُز رسید. همچنین ۱۶ هزارو ۲۵ بیمار 
جدید مبتلا به کووید۱۹ در کشــور شناسایی شد که هزارو ۷۸۰ نفر 

از آنها بستری شدند.
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